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Dzień dobry,  

Chcę wyrazić stanowisko serwisu internetoweporadniki.pl, zajmującego się także poradami w 

zakresie TV naziemnej, w sprawie wydłużenia nadawania MUX 3 w DVB-T AVC.  

 

Według nas jest to złe rozwiązanie. Składa się na to kilka czynników, przez niektóre sprawa 

zyskuje charakter czysto polityczny. 

 

1) Jest to trochę niesprawiedliwe w stosunku MUX 1, 2 i 4, które muszą zmienić standard. 

Jest to faworyzowanie jednego nadawcy, gdyż na MUX 3, którego sprawa dotyczy, są tylko 

kanały nadawcy Telewizja Polska S.A. 

2) Jak każdy wie, prezes TVP jest silnie związany z osobami, które rządzą państwem, sama 

telewizja też jest znana z propagandy prorządowej. To nadaje sprawie charakter polityczny, 

zwłaszcza przez to że w 2023 są wybory, a partii rządzącej zależy na wygranej... 

3) Jest to celowe narażanie na straty stacji komercyjnych, które stracą na takich zmianach 

widzów. Choć większość (ale większość to nie wszyscy!) kupią tuner szybko, to jednak część 

oleje to i będzie tylko TVP oglądać, a komercyjne stracą. Na to jeszcze wpływa to że 

modulacja zastosowana w przypadku DVB-T2 HEVC jest inna niż przy DVB-T AVC i daje 

mniejszy sygnał. Dodatkowo MUX 3 ma gęstszą siatkę nadajników... 

 

Absolutnie SPRZECIWIAMY SIĘ zmienianiu daty przejścia MUX 3 na DVB-T2 HEVC i 

prosimy o to by jak najszybciej wszystkie multipleksy przeszły na DVB-T2 HEVC. Sam już 

oglądam TV przez platformę satelitarną, bo lepsza jakość... 

 

Pozdrawiam, 

Główny redaktor serwisu internetoweporadniki.pl 
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